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عجیب ترین صحبت ها درباره ناظم تیم ملی

برنامهپرسشبرانگیزلیگبیستویکم؛

قرعهپرسپولیسواقعاازگویخارجشد؟

ملی پوشان  ازجمله  سنگ سفیدی  محمدرضا 
است  ایران  فوتسال  ملی  تیم  پرافتخار  و  سابقه  با 
که سابقه دو دوره حضور در جام جهانی را دارد و 
در لیتوانی هم جزو شاگردان ناظم الشریعه بود که 
توانست روی سه گل نقش مستقیم داشته باشد و 

در کارهای دفاعی نیز نمایش خوبی ارائه کند.
قهرمانی  دو  جهانی،  جام  سومی  مقام  تجربه 
همراه تیم ملی در جام ملت های آسیا، پنج عنوان 
قهرمانی  دو  ایران،  فوتسال  برتر  لیگ  در  قهرمانی 
افتخارات  از  بخشی   ... و  آسیا  باشگاه های  جام  در 
شماره ۶ تیم ملی است، اما رقم خوردن یک اتفاق 
در نخستین مرحله حذفی جام جهانی موجب شد 

تا حواشی عجیبی پیرامون او شکل بگیرد.
مسابقه  شرایطی  در  ایران  فوتسال  ملی  تیم 
مقابل  جهانی  جام  نهایی  یک هشتم  مرحله 
ازبکستان را برگزار کرد که سنگ سفیدی با وجود 
حضور حدودا ۱۲ دقیقه ای در نیمه اول، در نیمه 
دوم به صورت کامل نیمکت نشین و پس از آن هم 
از شرکت در تمرینات منع شد تا همین اتفاق خط 
خوردن او از لیست دیدار حساس یک چهارم برابر 

قزاقستان را نیز به همراه داشته باشد.
ملی  تیم  سرمربی  ناظم الشریعه،  محمد  سید 
برای  را  دلایلی  اخیر  روزهای  طی  ایران  فوتسال 
با  دیدار  لیست  در  سنگ سفیدی  دادن  قرار  عدم 
قزاقستان عنوان کرد و در گفت وگو با رسانه ما نیز 
عنوان کرده بود این بازیکن پس از تعویض در دیدار 
با ازبکستان به اظهارات او بی توجه بوده و پس از 
آن هم تاکید داشت قداست تیم ملی با این حرکت 
این سرمربی نمی توانست چنین  زیر سوال رفته و 

حرکتی را تحمل کند.
یک  سکوت  از  پس  سنگ سفیدی  محمدرضا 
هفته ای راجع به اتفاقات جام جهانی و عدم واکنش 
اعضای  از  تعدادی  و  ناظم الشریعه  صحبت های  به 
اتفاقات  این  به  راجع  فوتسال،  تیم ملی  فنی  کادر 
که  کرد  دیگر صحبت  عجیب  حواشی  از  برخی  و 

مشروح آن را در زیر می خوانید:
هیچوقتمحبتهایناظمالشریعهرافراموش

نمیکنم
چراکه  کنم  عذرخواهی  مردم  از  باید  ابتدا 
این  لب  روی  را  خوشحالی  لحظه ای  نتوانستیم 
عزیزان بیاوریم و جز شرمندگی، حرف دیگری باقی 
نمی ماند. یک خسته نباشید و خدا قوت هم به آقای 
ناظم الشریعه و کادر فنی تیم ملی می گویم که در 
این چند سال تلاش کردند، زحمت کشیدند و وقت 
گذاشتند تا تیم موفق شود و هرچه در توان داشتند 
را ارائه کردند. من شاگرد آقای ناظم الشریعه هستم، 
پنج سال شاگردی ایشان را کردم، نکات زیادی به 
بنده یاد داده و همیشه احترام شان بر بنده واجب 
است و هیچ وقت خوبی هایشان را فراموش نمی کنم، 

در یادم هستند و از ایشان ممنون هستم.
کوچکترینبیاحترامیبهمربیانمنمیکنم

تیم  در  سابقم  مربیان  تمام  از  می توانید  شما 
ملی و باشگاهی بپرسید که هیچ وقت کوچک ترین 
را  آنها  احترام  نکردم و همواره  آنها  به  بی احترامی 
چه در جایگاه مربی و چه در جایگاه بزرگتر خودم، 
موفقیت  برای  بازی ها  جریان  در  شاید  داشته ام. 
اما  باشم،  داشته  تنش  حریف  بازیکنان  با  تیمم 
سال  چند  این  در  خودم  سرمربیان  به  که  زمانی 

اینکه  ضمن  گذاشته ام.  زیادی  احترام  رسیده ام، 
آقای ناظم الشریعه جای خود دارد و بخاطر زحماتی 
که برای من کشیده اند، تا آخر عمر ممنون ایشان 

هستم.
شایدتاآخرعمرحرفنمیزدم

اهل مصاحبه و جنجال نیستم و باور کنید اگر 
نمی شد،  انجام  گذشته  روزهای  در  صحبت ها  این 
و  جهانی  جام  اتفاقات  به  راجع  عمر  آخر  تا  شاید 
قزاقستان صحبتی  با  بازی  لیست  در  غیبتم  دلیل 
انجام نمی دادم، اما شرایط طوری پیش می رود که 
تغییر  حال  در  نگاهشان  فوتسال  جامعه  و  مردم 
خیلی  را  من  موضوع  این  و  است  بنده  به  نسبت 

ناراحت کرد.
منرانقلونباتحرفهایشانکردند

الان هم واقعا قصد مصاحبه نداشتم، اما در این 
بی معرفتی ها  و  بی مهری ها  سری  یک  دیدم  مدت 
صورت  ایشان  کادر  و  ناظم الشریعه  آقای  توسط 
گرفته که بنده تبدیل به نقل و نبات حرف هایشان 
عدم  به  راجع  بیایند  اینکه  جای  به  آنها  و  شده ام 
من  درباره  فقط  کنند،  صحبت  تیم  نتیجه گیری 
را در مقابل مردم  اظهار نظر دارند و یک طور من 
اما بازهم من سکوت می کنم و حرفی  گذاشته اند، 
انجام  نیاز است یک سری صحبت ها  نمی زنم ولی 
بدهم. البته آقای حیدریان اسطوره و بزرگ فوتسال 
چنین  نمی آید  یادم  واقعا  بنده  اما  است،  ایران 
حرف های  در  اشتباهی  حتما  و  باشم  زده  حرفی 
ایشان شده است. به شخصه یادم نمی آید که آقای 
حیدریان در جریان بازی آن حرف ها را به من زده 
دوست داشتنی  و  بزرگ  آنقدر  ایشان  وگرنه  باشد 
هست که آدم نمی تواند در مقابل ایشان اظهار نظر 
کند، چه رسد به اینکه ایشان یک حرفی را بزند و 

بازیکن انجام ندهد.
چندنکتهراجعبهقداستِتیمملیمیگویم!

اینکه آقای ناظم الشریعه گفته اند بنده قداست 
تیم ملی را زیر سوال برده ام، چند نکته را می گویم 
و اصلا در خصوص خودم صحبتی انجام نمی دهم. 
حرف  »قداست«  کلمه  به  راجع  می خواهم  فقط 
بزنم. فکر می کنم قداست تیم ملی زمانی زیر سوال 
ناظم الشریعه در مشهد و در مقابل  آقای  رفت که 
تمام بازیکنان تیم ملی فوتسال و کادرشان سر میز 
شام قسم سه تا بچه خودشان را خوردند و گفتند 
تا زمانی که بنده هستم، فلان بازیکن در تیم ملی 

بزنند،  را  اینکه چنین حرفی  از  قبل  نیست. حتی 
سه، چهار بازیکن گفتند زود تصمیم نگیرید و این 
حرفم  روی  من  گفتند  ایشان  ولی  نزنید  را  حرف 
بازیکن در تیم  این  تا بچه ام  هستم و به جان سه 
از چند وقت دیدیم که  اما پس  ندارد،  ملی جایی 
همان بازیکن به تیم ملی برگشت. آقای ناظم! فکر 
می کنم قداست تیم ملی همان جا زیر سوال رفت.

مربیشمابخاطرپولرفت،بدون
عذرخواهیبرگشت

آقای ناظم الشریعه قداست تیم ملی زمانی زیر 
سوال رفت که دستیار شما بخاطر نگرفتن پول از 
و  راحت  خیلی  ماه  چند  از  پس  و  رفت  ملی  تیم 
بدون عذرخواهی از حتی یک نفر دوباره به تیم ملی 
بازگشت. فکر می کنم زمانی قداست تیم ملی از بین 
رفت که یک نفر خیلی راحت به سرمربی تیم ملی 
پشت کرد و رفت، اما خیلی راحت تر از نوع رفتن، 
اینکه  عجیب تر  و  برمی گردد  ملی  تیم  به  دوباره 
استقبال  ایشان  از  باز  با آغوش  شما)ناظم الشریعه( 

می کنید.
اطمینانداشتیدحسینطیبیبازینمیکند

از  ناظم الشریعه قداست تیم ملی زمانی  آقای 
بین رفت که شما اطمینان داشتید حسین طیبی 
هم  بازیکنان  با  جلسه  در  حتی  و  نمی کند  بازی 
به  باشد،  کنارمان  در  آوردم  را  حسین  که  گفتید 
بچه ها روحیه بدهد و کمک کند، اما خیلی راحت 
در رسانه ها می گویید تیم پزشکی قول داد که این 
انداختید.  تیم پزشکی  نکند و گردن  بازی  بازیکن 
این  نمی کنم  فکر  و  بود  من  هم اتاقی  حسین 

حرف های شما درست باشد.
کدامپاداشرابهسیناپرکاسدادید؟

خیلی راحت می گویید به سینا پرکاس پاداش 
پیروزی در جام جهانی را دادیم؛ شما کجا پاداش 
دادید؟ سینا پرکاس در تایلند بود و پاداش حضور 
خودش در آنجا را گرفت. شما لطف زیادی به ایشان 
تلویزیون  و  رسانه ها  در  راحت  خیلی  که  نکردید 
قداست  اینجا  دادیم.  پاداش  پرکاس  به  می گویید 

تیم ملی زیر سوال رفت.
یکقدمبرایحقوحقوقبازیکنان

برنداشتید
آقای ناظم! قداست تیم ملی زمانی زیر سوال 
بازیکنان  حقوق  و  حق  دنبال  به  شما  که  رفت 
برنداشتید  قدم  یک  بچه ها  این  برای  نمی رفتید، 

حقوق  است  سال  چهار  که  می کردید  افتخار  و 
نگرفته ام.

گفتیدعزیزیخادمدروغمیگوید
ملی  تیم  اردوی  به  عزیزی خادم  آقای  وقتی 
ندارند  لباس  بازیکنان  شد  متوجه  و  آمد  فوتسال 
بپوشند و غذای مناسب برای خوردن ندارند، تعجب 
ناظم الشریعه  آقای  به ملی پوشان گفت چرا  کرد و 
و کادر فنی به ما می گویند همه چیز خوب است، 
مشکلی نداریم و همه امکانات را در اختیار داریم؟ 
وقتی  و  کردید  سکوت  آنجا  در  شما  متاسفانه  اما 
مدام  رفت،  تیم  اردوی  از  عزیزی خادم  آقای 
می گفتید »این دروغ میگه، این دروغ میگه«؛ همان 

زمان قداست تیم ملی از بین رفت.
لایورفتندرحاشیهجامجهانی!

تیم  قداست  زمانی  عزیز!  ناظم الشریعه  آقای 
ملی از بین رفت که شما بجای اینکه دیگر تیم ها 
را آنالیز کنید و نکات فنی را بگویید، می رفتید لایو 
گذرانی های خودتان  به خوش  راجع  و  می گرفتید 
این  از  واضح تر  نمی کنم  فکر  می کردید.  صحبت 
را  تیم ها  دیگر  بازیکنان  شما  که  باشد  موضوع 

مسخره می کردید و بعد لایو می گرفتید.
بازیکنتاکتیکهاراتوضیحمیداد،نه

سرمربی
آقای ناظم الشریعه! قداست تیم ملی زمانی از 
بین رفت که بازیکن به جای شما تصمیم می گرفت. 
و  کنید  بازی  کسی  چه  می گفت  شما  به  بازیکن 
در دستش  را  تخته  بازیکن  نکند.  بازی  چه کسی 
بازیکن  می داد،  توضیح  را  تاکتیک ها  و  می گرفت 
دیگر کارها را می کرد. این مسائل قداست تیم ملی 

است، نه بنده.
تیمملیدرجامجهانیقداستپیداکرد؟

آقای ناظم الشریعه! قداست تیم ملی زمانی بود 
با  که خود شما به بنده می گفتید فلان بازیکن را 
فلان بازیکن آشتی بده، فلان بازیکن را می خواهم 
خط بزنم تا یکی دیگر باشد، فلان بازیکن اینطور 
نگفته  چیزی  گروه  در  مربی  فلان  است.  آنطور  و 
است. این کارها یعنی چه؟ قداست تیم ملی در آن 
این  جام جهانی  در  یکدفعه  که  بوده  کجا  زمان ها 

اتفاقات می افتد؟
دربارهخودمهیچحرفینمیزنم

و  خودم  به  راجع  نمی خواهم  عنوان  هیچ  به 
اتفاقاتی که برایم افتاد، صحبت کنم چون حواشی 
زیادی ایجاد می شود، اما فکر می کنم همین موارد 
کافی است و تمام حرف ها را راجع به تیم ملی زدم؛ 
در  را  بود چون من  این حرف ها  زمان گفتن  الان 
مقابل مردم گذاشته بودند. آقایان در سه ماه مانده 
انجام  با من  به جام جهانی هر کاری می توانستند 
دادند، هر تحریمی بود علیه بنده گرفتند، اما در آن 
صحنه که مقابل ازبکستان اتفاق افتاد، واقعا دست 

خودم نبود و نفهمیدم چه کاری انجام دادم.
ازهمهمردمایرانعذرخواهیمیکنم

از مردم بخاطر آن حرکتی که خودم  باز هم 
حرکت  اصلا  و  می کنم  عذرخواهی  دادم،  انجام 
چون  کرد  نخواهم  تایید  و  نمی پسندم  را  خودم 
ایران  مردم  نوکر  و  سرباز  من  بود.  اشتباه  حرکتم 
اما  می دهم،  کشورم  مردم  برای  را  جانم  و  هستم 
در آن صحنه بنده واقعا تحت فشار بودم و شرمنده 

مردم هستم.

یکم  و  بیست  لیگ  استقبال  به  حالی  در  پایتخت  سرخپوشان 
خواهند رفت که این فصل باید برای پنجمین بار از عنوان قهرمانی 
فصل  این  قرمزها  برسند.  هت تریک«  »دبل  به  و  کنند  دفاع  خود 
احتمالا پس از دو سال دوری، هواداران خود را هم از میانه های لیگ 
جدید همراه خواهند داشت و این می تواند تاثیر مثبت یا منفی را در 

نتایج پرسپولیس و بقیه تیمهای لیگ برتری بگذارد.
قرعه کشی برگزار شده در مجتمع »معین مال« اما با حواشی 
بسیار زیادی همراه بود. علاوه بر بی نظمی مشهود در سالن برگزاری، 
شباهت  جمله  از  بوده؛  همراه  بسیاری  پرسش های  با  نیز  آن  نتیجه 
قرعه سرخپوشان پایتخت به فصول قبلی که بررسی آن با یک جدول 

کامل  در شش فصل اخیر، نکات دیگری را هم نمایان کند.
با  از هواداران پرسپولیس در فضای مجازی  این رو، بسیاری  از 
ذکر نکاتی کوچک، شبهاتی را در قرعه کشی ایجاد کرده اند و خواستار 
پاسخگویی سازمان لیگ فوتبال ایران هستند. هرچند که قرعه کشی 
شباهتهای  اما  شد  برگزار  نمایندگان  حضور  با  و  شفاف  فضایی  در 
متعدد که شاید مثالهای خارجی هم داشته باشند، چندان مورد قبول 

کاربران تندخوی فضای مجازی قرار نگرفته اند.
برنامهپرسپولیس؛کپیازلیگهجدهم؟

نکته اول که به وضوح از این جدول قابل دریافت بوده، شباهت 
قرعه کشی پرسپولیس به لیگ هجدهم است. جایی که سرخپوشان با 
سه نماینده تهرانی )استقلال، پیکان و سایپا( در پایتخت دیدار کردند 

و سپس به مصاف ذوب آهن، سپاهان و تراکتور رفتند.
برنامه  تا سیزدهم دوباره همین  از هفته هشتم  قرار است  حالا 
می کند  دیدار  پیکان  و  هوادار  استقلال،  با  پرسپولیس  شود؛  تکرار 
تیمهای  اتفاقا  که  دیگر  تکراری  حریف  سه  مقابل  در  باید  سپس  و 

سرسخت و مدعی هستند قرار بگیرد.
نکته جالب اینکه پرسپولیس در نیم فصل دوم باید در برابر ذوب 
اهن و تراکتور خارج از خانه بازی کند و دیدار با سپاهان هم طبق 
حکم کمیته انضباطی، خارج از ورزشگاه آزادی به انجام خواهد رسید 
تا شاگردان یحیی گل محمدی سه بازی خارج از خانه دشوار را پیش 

رو داشته باشند.

تقابلهایمتوالی؛علتتنشزاییدرآبادان،تبریزواصفهان؟
با  تقابل  پرسپولیس،  کشی  قرعه  جالب  نکات  از  دیگر  یکی 
در  پایتخت  قرمزهای  است.  متوالی  در هفته های  تیمهای همشهری 
لیگ شانزدهم دو بازی متوالی برابر استقلال خوزستان و صنعت نفت 

انجام دادند و فصل گذشته بعد نیز همین ترتیب را حفظ کردند.
در لیگ هجدهم برنامه سرخپوشان دشوارتر بود و آنها در گرمای 
برانکو در  بروند. آن فصل شاگردان  تابستان مجبور شدند به جنوب 
قرار  نفت  صنعت  و  نفت  استقلال،  فولاد،  برابر  متوالی  بازی  چهار 
گرفتند. نکته جالب اینکه از هفته یازدهم تا چهاردهم نیز به مصاف 

نمایندگان اصفهان و تبریز رفتند.
با تقابل فولاد و نفت مسجدسلیمان همراه بود و  لیگ نوزدهم 
در لیگ بیستم نیز این اتفاق رخ داد؛ دیدار با دو تیم نفتی، سپس 
با  تقابل  آخر  در  و  کرمانی  تیمهای  با  دیدار  اصفهان،  نمایندگان 
تبریزیها. اتفاقی که در لیگ بیست و یکم هم رقم می خورد و این بار 

تنها تفاوت سقوط ماشین سازی است.
تقابلهای  این  که  دارند  اعتقاد  پرسپولیس  هواداران  از  بسیاری 
متوالی به تنش  در سه منطقه اصفهان، خوزستان و تبریز دامن زده 
و آن را افزایش داده است؛ موضوعی قابل بررسی و البته قابل توجیه 
از سوی سازمان لیگ. چرا که در فصولی که بازی متوالی نبوده هم 
تنش هایی به وجود آمده است. اما به هر حال این نوع قرعه کشی و ۱4 

تکرار در شش فصل، برای هرکسی تعجب برانگیز خواهد بود.
دیداربامدعیان؛تکراریکتوالیعجیب!

از 5 فصل از شش فصل اخیر، پرسپولیس سه بازی متوالی برابر 
تیمهای قدرتمند لیگ را همیشه در برنامه خود داشته است. آنها در 
لیگ شانزدهم با تراکتور، استقلال و سپاهان دیدار کردند و اتفاقا این 

همان دوره افت تیم برانکو ایوانکوویچ بود.
در لیگ هجدهم، ذوب آهن سپاهان و تراکتور حریف پرسپولیس 
بودند و این بار نیز همین سه تیم به صورت پیاپی برابر قرمزها قرار 
می گیرند. در لیگهای نوزدهم پای شهرخودرو هم به این میان باز شد 
و شاگردان یحیی، تیم کالدرون را از پیش رو برداشتند. قرعه آن فصل 

پرسپولیس را تا میانه های جدول هم پایین برد.

لیگ بیستم ذوب آهن، سپاهان و استقلال حریفان پرسپولیس بودند 
و نکته جالب اینکه تیم گل محمدی در هر دیداری به پیروزی نرسید.

استقلال؛حریفمیانیپرسپولیسدرلیگبرتر
برگزاری  مسئولان  که  داشته  وجود  الایام  قدیم  از  تئوری  این 
مسابقات ترجیح می دهند شهرآورد در هفته های میانی برگزار شود تا 
تنش خاصی در مسابقات وجود نداشته باشد. شاید با چند استثنا، این 

تئوری بدون پذیرش علت آن مورد قبول بسیاری قرار بگیرد.
در شش سال اخیر نیز استقلال به ترتیب در هفته های ششم، 
دهم، هشتم، چهارم، هشتم و هشتم حریف پرسپولیس بوده. میانگین 

این اعداد برگزاری شهرآورد در هفته 8.8 را نشان می دهد.
نکته مهم برای هواداران بدبین پرسپولیس این است که تیمشان 
قهرمانی  برنامه ریزی  این  در  موجود  نکات  تمام  با  اخیر  سال   5 در 
راه  در  سدی  بود  قرار  اگر  عبارتی  به  آورده.  دست  به  را  برتر  لیگ 
هت تریک  از  پس  می توانستند  مسئولان  شود،  ایجاد  پرسپولیس 
بنابراین شاید برای ادعای این  انتخاب کنند!  قهرمانی راه دیگری را 

دسته از طرفداران، باید شواهد بیشتری ارائه شود.
از سوی دیگر شباهت های تا این حد زیاد، شاید نشانگر یک باگ 
در قرعه کشی داشته باشد و البته شاید با مثال های مختلف توجیه 
شود. خصوصا اینکه در لیگ برتر امسال ۱0 عدد متناظر وجود داشت 

که طبیعتا همین نکته می تواند در قرعه کشی تاثیرگذار باشد.

دربارهبانوانهمبرایحضوردرمسابقهصحبتشده؛

کامرانی فر: سیستم کامل 
VAR به آزادی می آید

دبیرکلی  سرپرست  کامرانی فر،  حسن 
تماشاگران  حضور  درباره  فوتبال  فدراسیون 
جام  انتخابی  در  کره جنوبی  با  دیدار  برای 
درباره  زیادی  خیلی  جلسات  گفت:  جهانی 
می کنیم  تلاش  داشتیم.  کره  و  ایران  بازی 
در  تماشاگران  که  برود  سمتی  به  شرایط 
این  اتفاق  این  اول  حسن  باشند.  ورزشگاه 
است.  سالم  جامعه  می دهد  نشان  که  است 
کارهای  جدید  دولت  آمدن  کار  روی  زمان  از 
میلیون  یک  روزانه  و  است  شده  انجام  خوبی 
دنیا  به  را  این  باید  ما  و  می زنند  واکسن  نفر 

کنیم. اعلام 
برگزار  زیادی  جلساتی  داد:  ادامه  او 
حوزه  در  تماشاگران  حضور  و  است  شده 
مختلفی  جلسات  باید  و  نیست  ما  اختیارات 
شرایط  بررسی  حال  در  می کردیم.  برگزار 
آینده  روز  دو  یکی،  تا  هستیم.  استادیوم 
تلاش  ما  شد.  خواهد  نهایی  نظر  اعلام 
در  دوستان  و  دولت  کردیم.  را  خودمان 
کمک  ما  به  قسمت  این  در  ورزش  وزارت 

می شنویم. خوبی  خبر  ان شاء الله  و  می کنند 
بانوان  کامرانی فر در مورد شرایط حضور 
هم  بانوان  درباره  گفت:  و  کرد  صحبت  هم 
از  بعد  دهید  اجازه  اما  است  شده  صحبت 
این  ما  تلاش  کنم.  اظهارنظر  نهایی  تصمیم 
است،  بزرگ  آزادی  استادیوم  چون  که  است 
قابل  که  باشیم  داشته  خوبی  تماشاگر  تعداد 
فکر  تماشاگران،  تعداد  درباره  باشد.  توجه 
ظرفیت  هم  نفر  هزار   ۱0 از  بیش تر  می کنم 

داریم.
فوتبال  فدراسیون  دبیرکلی  سرپرست 
درباره استفاده از سیستم کمک داور ویدیویی 
این  ورود  و  جنوبی  کره  مقابل   )VAR(
کامل  سیستم  یک  گفت:  ایران  به  سیستم 
چند  می آید.  آزادی  ورزشگاه  به   VAR
اعلام   AFC به  می آیند.  ایران  به  متخصص 
کردیم که آمادگی اجرای VAR را به صورت 
آفلاین یا آنلاین داریم. ما تمام شرایط میزبانی 
تجهیز  آزادی  استادیوم  اگر  کردیم.  آماده  را 
لیگ  در  سیستم  این  به  رسیدن  مسیر  شود، 

برتر هم تسهیل می شود.
سیستم  این  از  استفاده  درباره  کامرانی فر 
در لیگ برتر نیز گفت: تمام تلاش ما این است 
که در کنار استفاده از VAR  در چهار انتخابی 
هم  برتر  لیگ  در  را  سیستم  این  جهانی،  جام 
داشته باشیم. به هر حال برای سال اول امکان 
 VAR دارد نتوانیم همه ۲40 بازی لیگ را با
به  را  مسابقه  خاصی  تعداد  ما  نکنیم.  برگزار 
مرحله  از  گذر  حال  در  می کنیم.  اعلام  فیفا 
به مرحله دوم می رسیم.  به مرور  اول هستیم. 
را   VAR از  استفاده  مدرک  داور   ۳0 تا   ۲0
این  می نشینند.   VAR اتاق  در  و  می گیرند 
روند ۳ ماه طول می کشد. ای کاش در گذشته 
که  مسیری  این  با  می شد.  برداشته  قدم هایی 
فدراسیون در پیش گرفته و تیم خوبی که این 
به  زودی  به  امیدوارم  می برد،  پیش  را  برنامه 

استفاده از این سیستم در لیگ برتر برسیم.
است  قرار  که  داورانی  اسامی  درباره  او 
ویدیویی  داور  کمک  سیستم  با  کار  مدرک 
از  تعدادی  گفت:  کنند  دریافت  را   )VAR(
AFC شرکت می کنند.  داوران در کلاس های 
را  داورانی  باید  ما  است.  کم  خیلی  تعدادشان 
انتخاب کنیم که کم تر در زمین   VAR برای 
را  یک  درجه  داوران  نمی توانیم  باشند.  بازی 
نیاز  نفرات  این   به  چون  بفرستیم   VAR به 

داریم.
در  وسط  داور  یک  دستمزد  درباره  وی 
است  این  واقعیت  رقم  درباره  گفت:  برتر  لیگ 
هنوز  است.  متفاوت  مختلف  لیگ های  در  که 
هم اختلاف وجود دارد و ما به سمتی می رویم 
عزیزی  آقای  نظر  کنیم.  همسان سازی  که 
شود.  انجام  همسان سازی  که  است  این  خادم 
اضافه  درصد   ۲5 همیشه  که  است  این  مهم 
لیگ  شروع  که  است  این  واقعیت  اما  می شد 
برتر امسال با شروع کار این فدراسیون همراه 
است. برای شروع لیگ که شروع کار ما است، 
این  با  کلاسی  و  برداشتیم  بزرگی  خیلی  قدم 
کردیم.  برگزار  داوران  برای  شرایط  و  کیفیت 
تمام  نداشتیم.  چیزی  چنین  گذشته  در  شاید 
ما  انتظار  بودند.  افتتاحیه  جلسه  در  مسوولان 
این است که داوران هم تمام تلاش خود را در 
را شروع  بازی کنند و مسابقات پیش رو  زمین 
داورانی  کار،  ادامه  در  فدراسیون  این  کنند. 
باید  را جریمه می کند.  که دچار مشکل شوند 
تلاش  هم  داوری  بحث  در  فوتبال،  موازات  به 
بالا  بسیار  توانایی  لحاظ  به  ما  داوران  کنیم. 
بازی ها  بهترین  آسیایی  و در مسابقات  هستند 
را قضاوت کردند. با این شرایط ما فصل خوبی 

را در پیش رو خواهیم داشت.
سرپرستی  دوران  اتمام  درباره  کامرانی فر 
این  تمدید  و  فوتبال  فدراسیون  دبیرکلی  در  او 
نکنم.  اظهارنظر  من  دهید  اجازه  گفت:  دوره 
چون اعتقادم بر این است که باید مسیر توسعه 
را در پیش ببریم. بیش تر تلاش می کنم اهداف 
این جور  به  و  ببریم  پیش  را  فوتبال  فدراسیون 

مسائل فکر نمی کنم.
سرپرست دبیرکلی فدراسیون فوتبال درباره 
سیستم  به  ورزشگاه ها  تمام  آیا  که  این  درباره 
VAR تجهیز می شوند و یا فقط از این سیستم 
در ورزشگاه آزادی استفاده خواهد شد؟ گفت: تا 
زمانی که پروسه VAR را با فیفا پیش نبریم، 
اجازه استفاده از این سیستم را نداریم. اگر یک 
بازی را با VAR برگزار کنیم، فدراسیون فوتبال 
را  مقدمات  و  شرایط  تمام  باید  می شود.  تحریم 
فراهم کنیم. VAR نیازمند آیین نامه است. ما 
آیین نامه نداریم و باید بیش تر صحبت کنیم و 
اطلاعات بیش تری به مردم بدهیم. رفتار در برابر 
VAR باید تغییر کند. همه باید تلاش کنیم که 

فوتبال زیبایی داشته باشیم.

آخرین تحولات مهم 
فوتبال ایران از زبان 

عزیزی خادم
رئیس  خادم  عزیزی  الدین  شهاب 
کلاس  در  حضور  از  پس  فوتبال  فدراسیون 
مسائل  درخصوص  فوتبال  داوران  توجیهی 
مختلف و مهمی به صحبت پرداخت. او درباره 
که  همانطوری  گفت:  شده  برگزار  جلسات 
در  مهمی  جلسات  امروز  بودیم،  کرده  اشاره 
بحث داوری برگزار شد و این هم محصول یک 
است  فوتبال  فدراسیون  توسعه ای  نگاه  از  قدم 
انتخاب  آنها  در  حضور  برای  داوران  این  که 
شده بودند و جامعه داوری، جامعه پیش رویی 

در بحث ورزش کشور و حوزه فوتبال است.
وی افزود: همچنین در حوزه دستمزدی هم 
افزایش 400 درصدی دستمزد داوران را داشتیم. 
برنامه ریزی  داوری  جامعه  عزیزان  برای  فوتبال 
در  ناظمی  امروز گلاره  است.  داده  انجام  زیادی 
این  می کند  داوری  جهان  فوتسال  یک  سطح 
نکات بسیار مهم و حائز اهمیت است. فدراسیون 
فوتبال نگاه تحولی و توسعه ای به جامعه داوری 

دارد.
امروز  توجیهی  جلسه  داد:  ادامه  وی 
و  جوان  داوری  جامعه  بود  خوب  بسیار 
جامعه  امروز  است.  شده  دانشگاهی  تقریبا 
کسب  دنبال  به  بالای  انگیزه  با  تقریبا  داوری 
دلیل  همین  به  است  بین المللی  کرسی های 
مکلف  و  ملزم  را  خودش  فوتبال  فدراسیون 
نظر  از  هم  معیشتی،  نظر  از  هم  که  دید  می 
جامعه  به  بتواند  اعتباری  نظر  از  هم  و  شأنی 
و  منزلت  و  شأن  بتواند  و  کند  خدمت  داوری 
جایگاه داوری اعتبار بدهد چون هر چه جامعه 
داوری به عنوان بخشی از جامعه فوتبال شأن 
فوتبال  اعتبار گرفتن  به معنی  بگیرد  و منزلت 
هم،  با  که  بیاموزیم  باید  همگی  ما  است.  ملی 
بتوانیم  مناسب  های  با حمایت  و  هم  کنار  در 
داشته  فوتبالی  آینده  برای  هدایتی  نگاه  یک 
جامعه  فوتبال،  آینده  از  بخشی  یک  باشیم. 
درآمد  افزایش  سال  هر  قطعا  ما  است.  داوری 

داوران را خواهیم داشت.
رئیس فدراسیون فوتبال درباره حکم پرونده 
مارک ویلموتس گفت: در سخنرانی امروز خود به 
شکل مبسوط این مسائل را بیان کردم. تا 7 آبان 
درباره پرونده ویلموتس زمان داریم و ان شاءالله 
آنچه به نفع فوتبال ملی است رقم بخورد. هیچ 
ایرانی راضی نیست که یک سنت از جیب مردم 
بخاطر یک قراردادی که فدراسیون فعلی هم در 
که  امیدواریم  و  شود  برداشته  نبوده  دخیل  آن 
فوتبال  حقوق  تضییع  و  زیان  باعث  پرونده  این 

ایران نباشد.
سیستم  ورود  بحث  درباره  خادم  عزیزی 
من  به  که  خبری  طبق  گفت:  ایران  به   VAR
برای  مربوطه  شرکت  مدیران  امشب  دادند 
ان شاءالله  می شوند.  ایران  وارد  برنامه ریزی 
و  بود  تهران خواهند  روز در  افراد ۱0، ۱۲  این 
بازی توافق کردیم به سازمان لیگ هم  برای 4 
دستوراتش صادر شده تا در همین یکی دو روز 
آینده لیست ورزشگاه ها گرفته شود. تیمی کاملًا 
برنامه ریزی کرده اند که  را  این موضوع  حرفه ای 
مهم  بسیار  اقدامی  کنم.  تشکر  آنها  از  دارد  جا 
باشگاهی و جامعه  فوتبال ملی،  برای  تاریخی  و 
آینده ای  در  بتوانیم  است.  ان شاءالله  ما  داوری 
فوتبال  شده  انجام  برنامه ریزی  با  نزدیک  خیلی 
باشگاهی کشورمان هم از سیستم VAR منتفع 
 4 برای  اولیه  اقدامات  حاضر  حال  در  اما  شود 
بازی مقدماتی جام جهانی و به ویژه دیدار ایران 

و کره جنوبی است.
رئیس فدراسیون فوتبال درباره حضور بانوان 
و  ایران  دیدار  تماشای  برای  آزادی  ورزشگاه  در 
کره جنوبی گفت:  من در حوزه حضور تماشاگران 
ان شاءالله  و  شده  انجام  اقداماتی  کردم،  صحبت 
رعایت  و  حفظ  و  مشارکتی  نگاه  با  بتوانیم 
پروتکل های بهداشتی طبق برنامه ریزی هایی که 
است گزارش  با کرونا شده  مبارزه  ملی  با ستاد 
را  ورزشگاه  در  تماشاگران  حضور  از  مبسوطی 
برگزاری  کنیم.  ارائه  آینده  روز  دو  یکی  ظرف 
تماشاگران  حضور  با  کره جنوبی  و  ایران  دیدار 
اقدام مهمی برای فوتبال ما است. امروز به حسن 
شرکت  جلسه ای  در  دادیم  مأموریت  کامرانی فر 
کند و گزارش را هم اعلام خواهد کرد تا مشخص 
شود چه تعداد تماشاگر روز بازی ایران و کره در 

ورزشگاه حضور دارند.
وی ادامه داد: طبق قدم های برداشته شده 
ایران  بازی  در  گرفته  صورت  جمع بندی های  و 
و کره تماشاگر حضور دارد البته کمیسیون ها و 
کارگروه های موجود در یکی دو روز اخیر مبسوط 

گزارش های لازم را ارائه خواهند داد.
مورد  پایان  در  فوتبال  فدراسیون  رئیس 
برگزاری جلسه با رؤسای هیأت های استانی قبل 
از بازی ایران مقابل کره جنوبی توضیح داد:  فاز و 
خیز دوم فدراسیون و یکی از برنامه های اصلی ما 
نگاه توزیع عادلانه و نگاه به فوتبال استان ها است 
در آن جلسه برای برنامه ریزی در راستای نگاه و 
توزیع عادلانه برنامه ریزی خواهد شد. استان ها از 

شاخه های اصلی فوتبال کشور هستند.

تحتتاثیرفیکنیوزقرارنگیرید

ساکت: روش نوینی در نقل و انتقالات پیاده کردیم
مراسم  قبل می خواستیم  ما مدت ها  ابتدا گفت:  در  ساکت 
چون  بخشی شان  البته  عزیزمان،  هواداران  حضور  در  را  معارفه 
کنیم  برگزار  نبود،  همه  حضور  امکان  کرونایی  شرایط  علت  به 
اتفاق نیفتاده بود و خوشبختانه امروز این زمینه فراهم  این  که 
شد و مراسم معارفه رسمی تیم فولاد مبارکه سپاهان، کادر فنی 
و بازیکنان انجام شد. ضمن اینکه تجلیلی شد از آقای مختاری 
قهرمان بزرگ پاراالمپیک کشورمان و یکی از سپاهانی های اصیل؛ 
همین طور مراسم تجلیل کادرفنی و بازیکنان از قهرمان ملی مان، 
شهید علی لندی صورت گرفت و در اصل معارفه رسمی بازیکنان، 

شماره پیراهن بازیکنان به طور کامل انجام شد.
براساس  تیم  سازی  آماده  راستای  در  کرد:  اضافه  ساکت 
اندیشه های کادرفنی و ارزیابی هایی که صورت گرفته بود توسط 
آقای نویدکیا و درخواست هایی که داشتند، با حمایت همه جانبه 
هیئت مدیره و مجموعه شرکت فولاد مبارکه، براساس نیاز تیم 

ما تعدادی از بازیکنان با احترام و هماهنگی از تیم خارج شدند 
اساس  بر  نفری هم  و چند  موفقیت می کنیم  آرزوی  برایشان  و 
نیازمان به صورت متعارف جذب شدند. تیم درحال هماهنگی و 
انجام تمرینات برای رسیدن به یک هارمونی فنی کامل است که 
بتواند در لیگ، جام حذفی و مسابقات آسیایی در خور نام ایران، 
اصفهان و سپاهان با قدرت عمل بکند. ممنونیم از همه ارگان ها 
و نهادهایی که در اصفهان حمایت های لازم را از ورزش و باشگاه 
سپاهان دارند؛ از خبرنگاران، عکاسان، رسانه ها و عزیزان مان در 
آنها  به  و  ممنونیم  حضورشان  از  که  هواداران مان  و  صداوسیما 
توصیه می کنیم که اخبار دقیق را از فضای مجازی رسمی باشگاه 

دریافت کنند، تحت تاثیر فضاهای مجازی فیک که معلوم نیست 
عقبه شان از کجاست قرار بگیرند و باید با همه وجود تیم را مورد 

حمایت قراردهند تا تیم بتواند همه ظرفیتش را بروز دهد.
و  بزرگ  لیگ  حال  هر  به  گفت:  ادامه  در  سپاهان  مدیر 
سنگینی است ولی بازیکنان سپاهان و کادرفنی هم انگیزه لازم 
طبق  بگویم  باید  مردم  خدمت  جا  همین  من  البته  و  دارند  را 
مسئولیت های فولاد مبارکه به جهت مسئولیت های اجتماعی و 
با توجه به شادی و نشاط جامعه، استعدادها و همچنین تقویت 
هم  الان  کرد.  خواهند  فعالیت  ما  تیم   9۳ امسال  ملی  تیم های 
ووشوی دختران ما برای چهارمین سال قهرمان شد. مرحله اول 

دوچرخه سواری را هم که شهرستان مبارکه با همکاری سپاهان 
میزبان بود به لطف خدا بچه ها مقام اول را به دست آوردند.

خریدهای  به  که  هجمه هایی  در خصوص  پایان  در  ساکت 
نقل و انتقالاتی پر سر و صدای سپاهان مطرح شده بود گفت: ما 
روش نوینی را در نظام نقل و انتقالات پیاده کردیم که بستری 
ظرفیت ها  براساس  این  و  نبود  آن  در  صرفا  مالی  مسائل  برای 
قرار  و طراحی  بررسی  مورد  بود که در مجموعه  توانایی هایی  و 
بسنده  نیازها  حداقل  به  ما  و  بود  نوینی  پروژه  یک  این  گرفت. 
کردیم و سعی کردیم آن هایی را که نیاز داریم به جمع مان اضافه 
کنیم و خوشبختانه یک مجموعه هماهنگی را فراهم می کنیم و 
امیدواریم لیگ امسال با پایان یافتن کرونا در یک شرایط خوب 
و منطقی برگزار شود و در مسابقات آسیایی هم  با قدرت حضور 
داشته باشیم؛ هم ما و همه باقی نماینده ها و برای آنها نیز آرزوی 

موفقیت دارم.
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